
 حكومة رأس الخيمة Government of Ras Al Khaimah	الوحدة التنظيمية : إدارة الصحة العامة Organization Unite: Public Health Administration			 بلدية رأس الخيمة Ras Al Khaimah Municipality
	Document title:	External Circular / تعميم خارجي	عنوان الوثيقة:	
	Doc Ref:	14	رقم التعميم:	

Date: 30/08/2021

التاريخ: 2021/08/30

Optional shelf life periods for food products	فترات الصلاحية الاختيارية للمنتجات الغذائية
Gentlemen/owners of food sales and trade facilities	السادة / أصحاب منشآت بيع وتجارة الأغذية
<p>Based on UAE Standard No. UAE, S150-2-2017, shelf life of food products - Part two: optional shelf life periods and regarding what is stated in standard about shelf life of food products, the validity periods of food products by manufacturers must fall within the specification, based on scientific basis and after consulting with official authorities and obtaining their approval. We notify all establishments to reconcile their situation with regards to food products that do not conform to the above within a period of 6 -12 months, this should include the following:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Provide a shelf life study of the food products validity approved by competent authority in country of Origin. 2. Provide shelf life study of food product validity by the competent authorities within UAE. <p>Note: It is valid from its date and everyone must abide by the above.</p>	<p>استناداً للمواصفة الإماراتية رقم UAE,S150-2-2017 الخاصة بفترات صلاحية المنتجات الغذائية - الجزء الثاني: فترات الصلاحية الاختيارية وبخصوص ما جاء فيها لتحديد فترات صلاحية المنتجات الغذائية الواقعة ضمن المواصفة عن طريق الشركات المصنعة استناداً على أسس علمية مقبولة وبعد التشاور مع الجهات المعنية الرسمية وأخذ موافقتها، نهيى بجميع المنشآت توفيق أوضاعهم بخصوص المنتجات الغذائية غير المطابقة بما ذكر أعلاه خلال فترة زمنية من 6 - 12 شهر على أن يتضمن ذلك الآتي:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. توفير دراسة فترات صلاحية المنتجات الغذائية من جهات معتمدة من بلد المنشأ. 2. اعتماد دراسة فترات الصلاحية من قبل السلطات المختصة بالدولة. <p>تنويه: يسري العمل به من تاريخه وعلى الجميع الالتزام بما ذكر أعلاه.</p>



رؤيتنا: بلدية رائدة لبيئة مستدامة | رسالتنا: تقديم خدمات بلدية متميزة لتحقيق الاستدامة في التطوير العمراني والصحة العامة لكافة شرائح المجتمع دعماً للنمو، وتشجيعاً للاستثمار من خلال التوظيف الأمثل للموا

ص. ب.: 4 رأس الخيمة، الإمارات العربية المتحدة. | هاتف رقم: 7246 6666 (+971) | فاكس رقم: 7233 3117 (+971)
 P.O. Box: 4 Ras Al Khaimah, United Arab Emirates. | Tel.: (+971) 7246 6666 | Fax.: (+971) 7233 3117 | Email: info@mun.rak.ae | Website: mun.rak.ae